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Volám sa Marek Chabada a som študentom druhého ročníka 

doktorandského štúdia v dennej forme, v študijnom programe teória a konštrukcie 

pozemných stavieb na katedre pozemného staviteľstva a urbanizmu, na Stavebnej 

fakulte Žilinskej univerzity v Žiline. O členstvo v študentskej časti v 

Akademickom senáte UNIZA sa uchádzam z dôvodu záujmu o študentský život 

na univerzite a pomoc študentom. 

Momentálne pôsobím ako predseda študentskej časti Akademického senátu 

Stavebnej fakulty UNIZA. Spolu s ostatnými členmi študentskej časti 

Akademického senátu SvF UNIZA, sa snažíme vybudovať vhodné školské 

prostredie pre študentov SvF UNIZA. Pokúšame sa študentom obohatiť 

vysokoškolský život rôznymi akciami počas roka, ktorých sa aktívne 

zúčastňujem. Takisto som moderoval dva virtuálne Dni otvorených dverí 

Stavebnej fakulty a zúčastnil sa konferencie študentskej časti Akademického 

senátu vysokých škôl v rámci slovenskej a českej republiky (KOSTAF). Aktívne 

sa zúčastňujem na propagácií našej fakulty a šírim dobré meno Univerzite na 

rôznych akciách , či exkurziách pre študentov stredných škôl.  

Členstvom v Akademickom senáte UNIZA by som chcel naďalej 

obhajovať práva a povinnosti študentov a byť nápomocný pri riešení denno-

denných problémov, s ktorými sa študenti našej Univerzite pravidelne stretávajú.  


